

THE FULLERTON

OCEAN PARK HOTEL • HONG KONG



Oceanfront Serviced Apartment

Discover your hassle-free living from HK\$18,000 per month at The Fullerton Ocean Park Hotel and enjoy extensive services designed to delight your unique needs and explore the treasures of the awe-inspiring Southside of the city.

Book your stay with the special rates below:

LENGTH OF STAY	SPECIAL RATE
above 1 month – less than 2 months	From HK\$ 21,000 per room per month
2 months – less than 6 months	From HK\$ 20,000 per room per month
6 months – 12 months	From HK\$ 18,000 per room per month

Features

4 dining destinations, complimentary access to the hotel's signature infinity pool and kids' lagoon, 24-hour gym, complimentary Wi-Fi services and local calls, direct connectivity to Ocean Park and Wong Chuk Hang MTR stations via hotel shuttle.

Additional Privileges:

- Complimentary storage space
- In-room microwave oven and coffee machine
- Unlimited access to fitness centre and infinity pool on a complimentary basis
- Flexible check-in and check-out time (subject to hotel's availability)
- No-frills, all thrills: no power bills, water bills, and no more complicated sign-up contract for internet services
- Move in with your suitcases and let us take care of the rest
- Exclusive access to Communal Lounge for complimentary coffee, tea, soft drinks, refreshments, and the use of a microwave
- Free shuttle bus from the hotel to Wong Chuk Hang, and Ocean Park MTR Station on a first-come, first-served basis
- 24/7 services from security, and guest services to housekeeping (once a month)
- 25% off food & beverages at all hotel restaurants including in-room dining service
- 30% off dry clean service
- 20% off spa treatments at The Fullerton Spa
- 15% off valet parking service
- Ambassador Service for Packing or Unpacking (one time) and selected Concierge Services

All monthly rental is charged on a 30-night basis while outstanding night(s) would be charged on a pro-rata basis. Contact the leasing team for more details. The scheme is subject to change without prior notice. The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong reserves the right for the final decision. In the event of any dispute arising from the scheme, the cases will be finalised and concluded under the sole discretion of The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong. Photo is for reference only.



The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong

3 Ocean Drive, Aberdeen, Hong Kong

+ 852 2738 2413 / +852 2166 7309 ✉ fop.reservations@fullertonhotels.com

<https://www.fullertonhotels.com/fullerton-ocean-park-hotel-hongkong>



臨海服務式公寓

以每月港幣18,000元，富麗敦海洋公園酒店，探索無憂生活，享受設計師精心打造的內飾和設備齊全的客房與套房。

即日入住，可享以下優惠房價：

入住月數	房價優惠
1個月 - 2個月以下	每月每房港幣 21,000 元起
2個月 - 6個月以下	每月每房港幣 20,000 元起
6個月 - 12個月	每月每房港幣 18,000 元起

酒店設施

4間餐廳、免費享用酒店無邊際泳池與兒童戲水池、24小時健身室、免費無線上網服務、本地電話及免費穿梭巴士服務往返酒店及海洋公園地鐵站和黃竹坑地鐵站。

禮遇包括：

- 免費儲物服務
- 客房特設微波爐和咖啡機
- 入住期間無限享用健身中心及無邊際泳池
- 彈性入住及退房時間(需視乎客房供應情況而定)
- 全無顧慮，盡情享受：無需繳付額外電費、水費，更無需簽訂合約，申請互聯網服務
- 隨時帶同行李入住，讓我們為您服務
- 於尊屬住客酒廊免費享用咖啡、茗茶、小點及微波爐
- 免費穿梭巴士由酒店前往黃竹坑及海洋公園港鐵站，先到先得，額滿即止
- 享受24小時完備服務，從保安、賓客服務到客房服務(每月一次)等的 24/7 服務
- 以 75 折優惠享用酒店餐飲服務，包括 4 間餐廳和酒廊與房間用餐服務
- 以 7 折優惠享用洗衣禮遇
- 以 8 折優惠享用富麗敦水療中心療程
- 以 85 折優惠享用代客泊車服務
- 享用專人行李包裝或拆包服務(乙次)及指定禮賓服務

每月房價以30晚作計算，一個月以上但不足整月的房價按比例計算。受合約條款和單位供應約束。此價單可隨時修改或刪除而不作另行通知。香港富麗敦海洋公園酒店保留最終決定權。如有任何爭議，將由香港富麗敦海洋公園酒店全權決定和酌情處理。照片僅供參考。



香港富麗敦海洋公園酒店
香港香港仔海洋徑3號

+ 852 2738 2413 / +852 2166 7309 ✉ fop.reservations@fullertonhotels.com
<https://www.fullertonhotels.com/fullerton-ocean-park-hotel-hongkong>